
Zápis 

z jednání Zastupitelstva obce Paseky nad Jizerou,  

které se uskutečnilo ve čtvrtek 22. září 2011 od 19.00 na obecním úřadě 

 

Přítomni: H. Růžičková, A. Bariaková, P. Jerie, J. Soukup, Z. Jirouš, M. Řípa, D. Špidlen a  

L. Waldmann 

Omluven:    Ing. A. Koucký 

Přítomen 1 občan. 

 
1. Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatelky 

 

2. Schválení programu jednání 

 

3. Smlouva o zajištění zimní údržby místních komunikací  

 

4. Dodatek č. 1 ke smlouvě na výstavbu kanalizace s firmou ROTES s.r.o.  

 

5. Inventury 2011  

 

6. Informace z projednání ZÚR Libereckého kraje 

 

7. Muzeum 

 

8. Různé 

 
1. Paní starostka přivítala všechny přítomné, zahájila jednání a navrhla jako ověřovatele zápisu  

A. Bariakovou a P. Jerie. Jako zapisovatelku navrhla A. Nesvadbovou.  

Hlasováno:  pro 7  proti 0   zdržel se 0 

 

2. Paní starostka seznámila zastupitele s navrženým programem jednání a navrhla rozšířit program o 

jeden bod – stanovení nájemného za rychlé občerstvení u horní stanice lyžařského vleku 

 p. Kašťáka. 

Hlasováno: pro 7  proti 0   zdržel se 0 

V tuto chvíli se dostavil  L. Waldmann. 

 

3. Smlouva o zajištění zimní údržby místních komunikací 

Obec má uzavřenou smlouvu s firmou Pizar s r.o na zimní údržbu místních komunikací v Pasekách 

nad Jizerou, která platí do 30.11.2011. Na základě jednání s firmou Pizar bude smlouva 

prodloužena do 30.11.2012 za cenu 550,-Kč/hod bez DPH.  

Hlasováno: pro 6  proti 0   zdrželi se 2 

 

4. Dodatek č. 1 ke smlouvě na výstavbu kanalizace s firmou Rotes s r.o 

Firma Rotes s r.o žádá o prodloužení termínu realizace zakázky na výstavbu kanalizace.  Důvodem 

je nepředpokládaný výskyt špatně těžitelných zemin a změna překopu silnice na protlak u Bosny. 

Jedná se o prodloužení plnění zakázky z 30.9.2011 do 7.10.2011 a navýšení ceny o 51.323,- Kč bez 

DPH. Současně s tím je žádáno o možnost vyfakturování dokončené části zakázky.  

Hlasováno o prodloužení termínu dokončení do 7.10.11 a možnosti vyfakturování dokončené části 

 zakázky:    pro 8  proti 0  zdržel se 0 

Hlasováno o navýšení ceny:  pro 8  proti 0  zdržel se0 
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5. Inventury 2011   

Za účelem uskutečnění letošních inventur byly navrženy inventarizační komise: 

 

Ústřední inventarizační komise 

Předseda: Jaroslav Soukup 

Členové: Ing. Ludmila Štěpánková a Andrea Bariaková 

 

Inventarizační komise I 

Předseda: Zdeněk Jirouš  

Členové:  Alena Nesvadbová a Miroslav Kučera 

Tato inventarizační komise kontroluje dlouhodobý hmotný  a nehmotný majetek vyjma pozemků a 

uskuteční se v termínu 17.10. - 31.10. 2011. Provádí se prosté zjištění a přepočítávání.  

 

Inventarizační komise II 

Předseda : Martin Řípa 

Členové: Pavel Jerie a Hynek Novotný 

Tato inventarizační komise kontroluje finanční majetek, závazky, pohledávky, časové rozlišení, 

pozemky, rozdílová inventura a uskuteční se v termínu 27.12.-20.1.2012. Provádí se prosté zjištění, 

přepočítávání a dokladově. 

Hlasováno: pro 8  proti 0  zdržel se 0 

 

6. Informace z projednání ZÚR Libereckého kraje 

Paní starostka podala zastupitelům informaci z projednání ZÚR Libereckého kraje týkající se 

plánované územní rezervy pro přehradu Vilémov. Na základě dohody Ministerstva zemědělství a 

Ministerstva životního prostředí nebude lokalita Vilémov na Jizeře zahrnuta do Generelu lokalit  

pro akumulaci povrchových vod a tudíž ani do Zásad územního rozvoje Libereckého kraje.  

Zastupitelstvo vzalo na vědomí.  

 

7. Muzeum 

Zastupitelé byli seznámeni s návrhem smlouvy, kterou zaslala Správa KRNAP Vrchlabí ohledně 

provozu Památníku ZV od 1.1.2012. Zastupitelé shledali návrh smlouvy jako neúplný a 

nedostatečný. Zastupitelstvo pověřilo starostku, aby jednala se zástupci Správy KRNAP o doplnění 

bodů smlouvy a výsledek předložila na dalším jednání zastupitelstva. Zastupitelstvo odsouhlasilo 

příspěvek na provoz muzea pro rok 2012 ve výši 170 tis. Kč. 

Hlasováno: pro 8  proti 0  zdržel se 0 

 

8. Rychlé občerstvení – pronájem části pozemku p.p.č.1432 

Jedná se o stanovení výše nájemného za části pozemku p.p.č. 1432, na kterém provozuje p. Kašťák 

občerstvení. Pan Kašťák předložil návrh na výši nájemného, zastupitelstvo s touto výší nesouhlasí.  

Pověřilo proto starostku jednat o nové výši nájemného. Též je třeba do smlouvy stanovit podmínky  

pro provozování občerstvení ( WC, úklid odpadků,...) 

 

9. Různé: 

a) Paní starostka informovala zastupitele o kontrole dílčího přezkoumání hospodaření obce 

Paseky nad Jizerou ze dne 8.9.2011 za období od 1.1.2011 do 8.9.2011, kterou vykonal 

kontrolor Krajského úřadu Libereckého kraje. Nebyly zjištěny chyby a nedostatky.  

Zastupitelstvo bere na vědomí.  

b) Dále starostka informovala zastupitele o vydání kolaudačním souhlasu na kanalizaci, který byl 

doručen 21.9.2011. 

Zastupitelstvo bere na vědomí.  
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c) Dále starostka informovala zastupitele o možnosti vydání nového propagačního materiálů a 

jeho distribuce od firmy Compedium s.r.o. Je třeba zjistit ještě možnost vydání propagačních 

materiálů v cizích jazykových mutacích. 

 

Ověřovatele zápisu: 

   Andrea Bariaková………………………datum………………………… 

    

Pavel Jerie      ……………………….datum………………………… 

 

Starostka:  

   Hana Růžičková…………………………datum………………………… 
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       Usnesení 

z jednání Zastupitelstva obce Paseky nad Jizerou, které se konalo  

22.září 2011 od 19.00 hod na obecním úřadě 

 
Zastupitelstvo schvaluje: 

91/2011 – ověřovatele zápisu A. Bariakovou a P. Jerie, zapisovatelku A. Nesvadbovou 

92/2011 – program jednání 

93/2011 – prodloužení smlouvy do 31.11.2012 s firmou Pizar na zajištění zimní údržby MK za 

  cenu 550,- Kč/hod bez DPH 

94/2011 – prodloužení termínu dokončení zakázky na výstavbu kanalizace do   

  7.10.2011 a možnost dílčí faktuace dokončené části zakázky firmou Rotes s.r.o.                  

95/2011 – navýšení ceny o 51.323,- Kč bez DPH  na výstavbu kanalizace s firmou Rotes s r.o 

96/2011 – inventurní komise pro inventury 2011 ve složení: 

  Ústřední inventurní komise: předseda J. Soukup,členové Ing. L. Štěpánková a  

  A.Bariaková 

Inventarizační komise I: (dlouhodobý majetek): předseda Z. Jirouš,členové  

A. Nesvadbová a M. Kučera 

Inventarizační komiseII: (finanční majetek a závazky): předseda M. Řípa, členové  

P. Jerie a H. Novotný 

 

Zastupitelstvo bere na vědomí: 

97/2011 – informace z projednání ZÚR Libereckého kraje ohledně přehrady Vilémov –   

  vypuštění územní rezervy  

100/2011 – informace o kontrole přezkoumání hospodaření obce na období 1.1.-8.9.2011 

101/2011 – informace o kolaudačním souhlasu na stavbu vodního díla –odkanalizování obce 

 

Zastupitelstvo ukládá starostce: 

98/2011 – jednat o návrhu smlouvy se Správou KRNAP ohledně provozu muzea od 1.1.2012 

99/2011 – jednat o nové smlouvě s p. Kašťákem ohledně provozování rychlého občerstvení 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

   Andrea Bariaková…………………………datum………………………. 

 

   Pavel Jerie            …………………………datum………………………. 

 

 

 

Starostka 

   Hana Růžičková……………………………datum………………………. 
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